
Další poznámky, postřehy a sdělení... 
 
Nenapadá mě nic, na co bych si mohla stěžovat. Německo je hodně podobné Itálii, ale odlišné 
od Česka. Němečtí kluci jsou super a v pohodě, ale většina holek jsou hrozné „barbie“ a 
vůbec neumí hrát fotbal :-) ! 
 
Moc nevím, co bych sem napsala, bylo to fajn a myslím, že do velké míry to bylo i díky tomu, 
že jsme věděli, že pokud se cokoliv bude dít, můžeme se na vás oba obrátit... 
Pro mě to nepředstavovalo akci, která je pořádaná školou, na které se musí dělat přesně to, co 
učitelé řeknou. Myslím, že většina z nás si to doopravdy užila... 
 
Prý je to nejlepší akce za celé vyšší gymnázium. Zatím jsem tu vážně asi lepší týden nezažila. 
Je to dobrá zkušenost. 
 
Nemějte strach a zkuste to už kvůli těm akcím. Opravdu mám mnoho zážitků! :-) 
 
Jsem moc ráda, že jsem se mohla výměny zúčastnit a touto cestou bych Vám chtěla 
poděkovat, že máme takovou možnost a že jste vše s panem profesorem skvěle zorganizovali. 
 
I když se to možná nezdá, je určitě dobré si i závěrečný program, který chce třída předvést 
před odjezdem z Německa, nacvičit už v Česku. Já vím, že času není mnoho, ale zdálo se mi, 
že v Německu bylo času na nacvičování ještě méně. 
 
Hlavně musíš mluvit!!! Chybovat je lidské!!! Užij si to...! 
 
Ti, kdo se do Německa netěšili, si to tam užili více než ti, kteří se těšili. 
 
 


